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Saksnr. Sak Oppfølging/frist 
2009-19 Årsmøte 2010 

Årsmøtet blir på Vargstad VDG 27.01.2010 kl. 19:00. 
Det ordnes enkel bevertning. 
Regnskap er ferdig og sendt revisor (Tor Røyslien). 
Tor oversender revidert regnskap til Nils innen 10. 
januar. 
Årsmelding for 2009 ble gjennomgått. 
Forslag til endrede vedtekter (sak 2009-10) ble 
gjennomgått. Styret legger vedtektene frem for 
årsmøtet for aksept. 
Valgkomitèen forbereder valg. 
 
Innkalling til årsmøte sendes som e-post til alle 
medlemmer. Årsmøtedokumentene vedlegges  

- årsmelding 
- revidert regnskap 
- forslag til endrede vedtekter 
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 Oppfølging av pågående saker 
Arkiv digitaliseres (sak 2009-3) 
Fotoalbumet: 
Albumets innhold scannes, hver side publiseres som 
egen pdf-fil. Egne dokumenter som navngir personene 
på bildene lagres på web-server (publiseres ikke). Nils 
er godt i gang med arbeidet 
Øvrige eldre dokumenter: 
Eldre årsmeldinger, styremøtereferater og andre 
dokumenter scannes. Vi vurderer senere hvilke 
dokumenter som publiseres. Hans Petter er godt i 
gang med arbeidet. 
 
Klubbeffekter (sak 2009-15) 
Klubbmerker er mottatt og distribuert for salg. 
Ev. innkjøp av andre effekter som eks. strykemerker 
drøftes på kommende årsmøte (under Eventuelt). 
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Rabattavtaler med klubbens samarbeidspartnere (sak 
2009-17) 
Det er behov for en oppdatering/klargjøring av 
klubbens rabattavtaler og samarbeidspartnere.  
Informasjonen på nettsidene oppdateres så snart vi 
har oversikt. 
Hans Petter og Lise er i gang med arbeidet. Vi tar sikte 
på å legge frem komplett oversikt på kommende 
årsmøte. 
 
Klubbens nettsider (sak 2009-18) 
Nyhetsarkiv må etableres.  
Styret mener ellers at sidene nå er hensiktsmessige og 
oversiktelige. Arkiv-side er under arbeid. 
 

 
 
Hans Petter, Lise 
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